
 
ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

 

VII скликання 

 

ПРОТОКОЛ  

 

16.11.2018                                          м. Черкаси                                            № 24

  

   

засідання постійної комісії обласної ради  

з питань комунальної власності, підприємництва  

та регуляторної політики 

 

Всього членів комісій   - 8 

На засіданні присутні   - 5  

 

ПРИСУТНІ: 

заступник голови комісії – Коваленко О.А.  

секретар комісії – Костюченко В.О. 

члени комісії: Бойко В.В., Братаніч В.А., Нестеренко І.І.  
 

ВІДСУТНІ члени комісії: Зуєнко В.Л., Кравцова Н.О., Лашкул В.Г. 

 

На засідання комісії запрошені: список запрошених додається (додаток 1). 

 

 

Порядок денний: 
 

1. Про  внесення  змін  до  рішення  обласної   ради  від 22.12.2017  

№ 19-22/VII «Про обласний бюджет на 2018 рік». 

Кравченко 

Наталія Миколаївна 

- директор Департаменту фінансів 

облдержадміністрації 
 

2. Про призначення СЕМЕНЕНКО Л. М. на посаду директора 

комунального вищого навчального закладу "Корсунь-Шевченківський 

педагогічний коледж ім. Т. Г. Шевченка Черкаської обласної ради. 
Петров 

Віталій Олександрович 

 

 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 
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3. Про призначення ЧЕПКОЇ О. В. на посаду директора комунального 

вищого навчального закладу "Уманський гуманітарно-педагогічний коледж 

ім. Т.Г. Шевченка". 
Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 

4. Про призначення СИВАК Т. Б. на посаду завідувача комунального 

підприємства "Городищенська центральна районна аптека № 86". 
Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 

5. Про передачу майна комунальної власності. 
Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 

6. Про списання майна комунальної власності. 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 

7. Про оренду цілісного майнового комплексу колишнього 

комунального підприємства "Канівська центральна районна аптека № 91" 

Черкаської обласної ради. 
Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 

8. Про повернення з оренди цілісного майнового комплексу 

колишнього комунального підприємства "Канівська центральна районна аптека 

№ 91" Черкаської обласної ради (альтернативний проект рішення). 
Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 

9. Про оренду цілісного майнового комплексу комунального 

підприємства "Центральна районна аптека № 30". 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 

10. Про повернення з оренди цілісного майнового комплексу 

комунального підприємства "Центральна районна аптека № 30" 

(альтернативний проект рішення). 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 

11. Про припинення юридичної особи - КОМУНАЛЬНЕ 

ПІДПРИЄМСТВО "ХРИСТИНІВСЬКА ЦЕНТРАЛЬНА РАЙОННА АПТЕКА 

№ 84" ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ. 
Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 
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12. Про зміну найменування КОМУНАЛЬНОГО ЗАКЛАДУ 

"СМІЛЯНСЬКА СПЕЦІАЛІЗОВАНА МИСТЕЦЬКА ШКОЛА ЧЕРКАСЬКОЇ 

ОБЛАСНОЇ РАДИ". 
Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 

13. Про зміну найменування КОМУНАЛЬНОГО ЗАКЛАДУ 

«ШПОЛЯНСЬКА ЗАГАЛЬНООСВІТНЯ САНАТОРНА ШКОЛА ЧЕРКАСЬКОЇ 

ОБЛАСНОЇ РАДИ». 
Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 

14. Про  внесення  змін  до  рішення  обласної   ради   від 07.09.2018 

№ 24-30/VIІ "Про реорганізацію КОМУНАЛЬНОГО ЗАКЛАДУ 

"ЧЕРКАСЬКИЙ ОБЛАСНИЙ ЦЕНТР ПЛАНУВАННЯ СІМ’Ї ТА 

РЕПРОДУКЦІЇ ЛЮДИНИ ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ". 
Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 

15. Про внесення змін до кодів видів економічної діяльності суб’єкта 

спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області. 
Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 

16. Про надання дозволу на виготовлення технічних документацій із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі 

(на місцевості). 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 
 

17. Про  внесення  змін  до  рішення  обласної   ради   від 07.09.2018 

№ 24-10/VІІ «Про проведення конкурсного відбору кандидатів на посади 

керівників підприємств, установ, закладів спільної власності територіальних 

громад сіл, селищ, міст Черкаської області». 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 
 

18. Про Програму приватизації об’єктів спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області на 2018-2020 роки. 
Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 

19. Про приватизацію об'єкта комунальної власності. 
Петров 

Віталій Олександрович 

 

 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 
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20. Про відмову від здійснення переважного права купівлі частки у 

спільній частковій власності нежитлового приміщення за адресою: м. Черкаси, 

вул. Хрещатик, 225. 
Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 

21. Про незастосування положень Закону України "Про відновлення 

платоспроможності боржника або визнання його банкрутом" до комунального 

підприємства "Черкаське обласне підприємство з забезпечення діяльності 

установ соціального захисту" Черкаської обласної ради. 
Тарасенко 

Валентин Петрович 

 

 

- перший заступник голови Черкаської 

обласної ради 

1. СЛУХАЛИ: 

Кравченко Н. М., яка ознайомила членів комісії зі змінами, які 

пропонується внести до обласного бюджету на 2018 рік, та з проектом рішення 

«Про внесення змін до рішення обласної ради від 22.12.2017 № 19-22/VII». 

Текст пояснювальної записки додається до протоколу (додаток 2). 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати запропоновані зміни до обласного бюджету, проект 

рішення обласної ради «Про внесення змін до рішення обласної ради від 

22.12.2017 № 19-22/VII» та рекомендувати розглянути питання на пленарному 

засіданні обласної ради. 

 

Висновок № 24/1 додається до протоколу (додаток 3). 

 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 
 

 

2. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який ознайомив членів комісії з проектом рішення «Про 

призначення СЕМЕНЕНКО Л. М. на посаду директора комунального вищого 

навчального закладу «Корсунь-Шевченківський педагогічний коледж 

ім. Т. Г. Шевченка Черкаської обласної ради». 

Доповідач повідомив, що відповідно до постанови Кабінету Міністрів 

України від 09.12.2014 № 726 «Методичні рекомендації щодо особливостей 

виборчої системи та порядку обрання керівника вищого навчального закладу» 

проведено вибори керівника на посаду директора комунального вищого 

навчального закладу «Корсунь-Шевченківський педагогічний коледж 

ім. Т. Г. Шевченка Черкаської обласної ради», переможцем яких визнано 

Семененко Людмилу Миколаївну. 
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Управлінням майном виконавчого апарату обласної ради підготовлено 

відповідний проект рішення. 

Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається до 

протоколу (додаток 4). 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати кандидатуру Семененко Людмили Миколаївни на посаду 

директора комунального вищого навчального закладу «Корсунь-

Шевченківський педагогічний коледж ім. Т. Г. Шевченка Черкаської обласної 

ради» та проект рішення «Про призначення СЕМЕНЕНКО Л.М. на посаду 

директора комунального вищого навчального закладу «Корсунь-

Шевченківський педагогічний коледж ім. Т. Г. Шевченка Черкаської обласної 

ради». 

2. Рекомендувати розглянути питання на пленарному засіданні обласної 

ради. 

 

Висновок № 24/2 додається до протоколу (додаток 5). 

 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

 

3. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який ознайомив членів комісії з проектом рішення «Про 

призначення ЧЕПКОЇ О. В. на посаду директора комунального вищого 

навчального закладу «Уманський гуманітарно-педагогічний коледж 

ім. Т.Г. Шевченка». 

Доповідач повідомив, що відповідно до постанови Кабінету Міністрів 

України від 09.12.2014 № 726 «Методичні рекомендації щодо особливостей 

виборчої системи та порядку обрання керівника вищого навчального закладу» 

проведено вибори керівника на посаду директора комунального вищого 

навчального закладу «Уманський гуманітарно-педагогічний коледж                  

ім. Т.Г. Шевченка», переможцем яких визнано ЧЕПКУ Ольгу Володимирівну. 

Управлінням майном виконавчого апарату обласної ради підготовлено 

відповідний проект рішення. 

Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається до 

протоколу (додаток 6). 

„За“ – 6,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати кандидатуру Чепкої Ольги Володимирівни на посаду 

директора комунального вищого навчального закладу «Уманський 

гуманітарно-педагогічний коледж ім. Т.Г. Шевченка» та проект рішення «Про 

призначення ЧЕПКОЇ О.В. на посаду директора комунального вищого 

навчального закладу «Уманський гуманітарно-педагогічний коледж                 

ім. Т.Г. Шевченка». 
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2. Рекомендувати розглянути питання на пленарному засіданні обласної 

ради. 

Висновок № 24/3 додається до протоколу (додаток 7). 

 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 
 

 

4. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який ознайомив членів комісії з проектом рішення «Про 

призначення СИВАК Т. Б. на посаду завідувача комунального підприємства 

«Городищенська центральна районна аптека № 86». 

Доповідач повідомив, що відповідно до Закону України «Про місцеве 

самоврядування в Україні», рішення Черкаської обласної ради «Про проведення 

конкурсного відбору кандидатів на посади керівників підприємств, установ, 

закладів спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської 

області» та розпорядження голови обласної ради «Про оголошення конкурсу на 

посаду завідувача комунального підприємства «Городищенська центральна 

районна аптека № 86» проведено конкурсний відбір. 

За результатами проведеного конкурсу переможцем визнано Сивак 

Тамару Борисівну. 

Управлінням майном виконавчого апарату обласної ради підготовлено 

відповідний проект рішення. 

Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається до 

протоколу (додаток 8). 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Підтримати кандидатуру Сивак Тамари Борисівни на посаду 

завідувача комунального підприємства «Городищенська центральна районна 

аптека № 86» та проект рішення «Про призначення СИВАК Т.Б. на посаду 

завідувача комунального підприємства «Городищенська центральна районна 

аптека № 86». 

2. Рекомендувати розглянути питання на пленарному засіданні обласної 

ради. 

 

Висновок № 24/4 додається до протоколу (додаток 9). 

 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

 

5. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який повідомив членам комісії, що проект рішення «Про 

передачу майна комунальної власності» підготовлено з метою проведення 

майнових операцій для належного утримання, використання та експлуатації 

комунального майна та на підставі звернень комунального закладу «Черкаський 
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обласний онкологічний диспансер», Кам'янської районної ради, комунального 

підприємства «Управління по експлуатації Будинку рад і об'єктів обласної 

комунальної власності», Катеринопільської районної ради. 

Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається до 

протоколу (додаток 10). 

 

ВИРІШИЛИ:  
1. Підтримати надання дозволу на передачу з балансу комунального 

закладу «Черкаський обласний онкологічний диспансер» Черкаської обласної 

ради на баланс Кам'янської центральної районної лікарні комплексу 

рентгенівського діагностичного з цифровою обробкою зображення РДК-ВСМ; з 

балансу комунального підприємства «Управління по експлуатації Будинку рад і 

об’єктів обласної комунальної власності» на баланс Катеринопільської дитячо-

юнацької спортивної школи «Колос» частину приміщень адміністративної 

будівлі, прибудови, склади, майстерню, гаражі, огорожу, колодязь, замощення, 

а також проект рішення «Про передачу майна комунальної власності». 

2. Рекомендувати розглянути питання на пленарному засіданні 

обласної ради. 

 

Висновок № 24/5 додається до протоколу (додаток 11). 

 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

 

6. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який повідомив членам комісії, що проект рішення «Про 

списання майна комунальної власності» підготовлено з метою проведення 

майнових операцій для належного утримання, використання та експлуатації 

майна спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської 

області, а також враховуючи звернення Черкаського обласного комунального 

підприємства «Фармація», комунального закладу «Черкаська обласна лікарня 

Черкаської обласної ради». 

Доповідач повідомив також про зміни та доповнення, які планується 

внести до даного проекту рішення, щодо комунального підприємства 

«Звенигородське видавничо-поліграфічне підприємство» Черкаської обласної 

ради. 

Текст проекту рішення, зміни та доповнення, а також пояснювальна 

записка додається до протоколу (додаток 12). 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати надання дозволу на списання Черкаському обласному 

комунальному підприємству «Фармація» будівлі аптеки № 136 літери «А» та 

сараю літери «Б»; комунальному закладу «Черкаська обласна лікарня 

Черкаської обласної ради» – пересувної ангіографічної установки Series 9800 
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Mobile C-Arm, автономної виносної консолі, установки для електрохімічного 

синтезу активованих миючих, дезінфікуючих і стерилізуючих розчинів «Стел-

Медиком» 10Н-120-01, системи обігріву пацієнта на операційному столі, 

джерела холодного світла PS2-HP, бронхоскопу BF-TE2 «Олимпус», 

дуоденоскопу Fujinon FD-1Z та проект рішення «Про списання майна 

комунальної власності». 

2. Рекомендувати розглянути питання на пленарному засіданні 

обласної ради. 
 

Висновок № 24/6 додається до протоколу (додаток 13). 

 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

 

7. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який повідомив членам комісії, що проект рішення «Про 

оренду цілісного майнового комплексу колишнього комунального 

підприємства «Канівська центральна районна аптека № 91» Черкаської 

обласної ради» підготовлено з метою ефективного використання майна та 

враховуючи звернення від ТОВ «Канівська центральна районна аптека № 91» 

щодо надання дозволу на продовження договору оренди цілісного майнового 

комплексу колишнього комунального підприємства «Канівська центральна 

районна аптека № 91» Черкаської обласної ради. 

Доповідач також зазначив, що на виконання листа Черкаського обласного 

територіального відділення Антимонопольного комітету України управлінням 

майном виконавчого апарату підготовлені  доповнення до проекту рішення. 

Тексти проекту рішення з пояснювальною запискою, доповнення до 

проекту рішення  додаються до протоколу (додаток 14). 
 

ВИРІШИЛИ: рекомендувати розглянути проект рішення «Про оренду цілісного 

майнового комплексу колишнього комунального підприємства «Канівська 

центральна районна аптека № 91» Черкаської обласної ради» з доповненням на 

пленарному засіданні обласної ради. 
 

Висновок № 24/7 додається до протоколу (додаток 15). 
 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 
 

 

8. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який ознайомив членів комісії з проектом рішення «Про 

повернення з оренди цілісного майнового комплексу колишнього комунального 

підприємства «Канівська центральна районна аптека № 91» Черкаської 

обласної ради», що є альтернативним проектом до проекту рішення «Про 

оренду цілісного майнового комплексу колишнього комунального 
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підприємства «Канівська центральна районна аптека № 91» Черкаської 

обласної ради». 

Доповідач зазначив, що вказаний проект рішення підготовлено 

управлінням майном виконавчого апарату обласної ради з метою ефективного 

використання майна, розширення мережі Черкаського обласного комунального 

підприємства «Фармація», яке є суб’єктом спільної власності територіальних 

громад сіл, селищ, міст Черкаської області та не має власної мережі в 

Канівському район, а також враховуючи, що орендар не виконує істотні умови 

договору оренди. Зокрема. в частині своєчасної сплати орендної плати до 

загального фонду обласного бюджету. 
Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається до 

протоколу (додаток 16). 
 

ВИРІШИЛИ: рекомендувати розглянути проект рішення «Про повернення з 

оренди цілісного майнового комплексу колишнього комунального 

підприємства «Канівська центральна районна аптека № 91» Черкаської 

обласної ради» на пленарному засіданні обласної ради. 
 

Висновок № 24/8 додається до протоколу (додаток 17). 
 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 
 

 

9. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який ознайомив членів комісії з проектом рішення «Про 

оренду цілісного майнового комплексу комунального підприємства 

«Центральна районна аптека № 30». 

Доповідач повідомив, що проект рішення підготовлено управлінням 

майном з метою ефективного використання майна та враховуючи звернення, 

що надійшло до обласної ради від ТОВ «Центральна районна аптека №30» з 

проханням надати дозвіл на продовження договору оренди цілісного майнового 

комплексу комунального підприємства «Центральна районна аптека №30». 

Доповідач також зазначив, що на виконання листа Черкаського обласного 

територіального відділення Антимонопольного комітету України управлінням 

майном виконавчого апарату підготовлені  доповнення до проекту рішення. 

Тексти проекту рішення з пояснювальною запискою, доповнення до 

проекту рішення  додаються до протоколу  (додаток 18). 

 

ВИРІШИЛИ: рекомендувати розглянути проект рішення «Про оренду цілісного 

майнового комплексу комунального підприємства «Центральна районна аптека 

№ 30» з доповненням на пленарному засіданні обласної ради. 
 

Висновок № 24/9 додається до протоколу (додаток 19). 

 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 
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10. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який ознайомив членів комісії з проектом рішення «Про 

повернення з оренди цілісного майнового комплексу комунального 

підприємства «Центральна районна аптека № 30», що є альтернативним 

проектом до проекту рішення «Про оренду цілісного майнового комплексу 

комунального підприємства «Центральна районна аптека № 30». 

Доповідач повідомив, що зазначений проект рішення підготовлено 

управлінням майном з метою ефективного використання майна, розширення 

мережі Черкаського обласного комунального підприємства «Фармація», яке є 

суб’єктом спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської 

області та не має власної мережі в Золотоніському районі. 

Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається до 

протоколу (додаток 20). 

 

ВИРІШИЛИ: рекомендувати розглянути проект рішення «Про повернення з 

оренди цілісного майнового комплексу комунального підприємства 

«Центральна районна аптека № 30» на пленарному засіданні обласної ради. 

 

Висновок № 24/10 додається до протоколу (додаток 21). 

 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

 

11. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який ознайомив членів комісії з проектом рішення «Про 

припинення юридичної особи - КОМУНАЛЬНЕ ПІДПРИЄМСТВО 

"ХРИСТИНІВСЬКА ЦЕНТРАЛЬНА РАЙОННА АПТЕКА № 84" ЧЕРКАСЬКОЇ 

ОБЛАСНОЇ РАДИ». 

Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається до 

протоколу (додаток 22).  

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення «Про припинення юридичної особи - 

КОМУНАЛЬНЕ ПІДПРИЄМСТВО «ХРИСТИНІВСЬКА ЦЕНТРАЛЬНА 

РАЙОННА АПТЕКА № 84» ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ» та 

рекомендувати розглянути питання на пленарному засіданні обласної ради. 

 

Висновок № 24/11 додається до протоколу (додаток 23). 

 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

 

12. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О, який повідомив членам комісії, що проект рішення «Про 

зміну найменування КОМУНАЛЬНОГО ЗАКЛАДУ «СМІЛЯНСЬКА 
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СПЕЦІАЛІЗОВАНА МИСТЕЦЬКА ШКОЛА ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ 

РАДИ» підготовлено на підставі звернень управління освіти і науки Черкаської 

обласної державної адміністрації, що надійшли на адресу обласної ради, з 

метою забезпечення фінансування зазначеного закладу з обласного бюджету 

відповідно до статті 90 Цивільного Кодексу України. За діючою нормою 

Бюджетного кодексу України на цей час з обласного бюджету можуть 

утримуватися лише школи-інтернати, зокрема, спеціалізовані школи-інтернати. 

Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається до протоколу 

(додаток 24). 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення «Про зміну найменування 

КОМУНАЛЬНОГО ЗАКЛАДУ «СМІЛЯНСЬКА СПЕЦІАЛІЗОВАНА 

МИСТЕЦЬКА ШКОЛА ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ» та рекомендувати 

розглянути питання на пленарному засіданні обласної ради. 

 

Висновок № 24/12 додається до протоколу (додаток 25). 

 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

 

13. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який ознайомив членів комісії з проектом рішення «Про 

зміну найменування КОМУНАЛЬНОГО ЗАКЛАДУ «ШПОЛЯНСЬКА 

ЗАГАЛЬНООСВІТНЯ САНАТОРНА ШКОЛА ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ 

РАДИ». 

Доповідач повідомив, що зазначений проект рішення підготовлено на 

підставі звернень управління освіти і науки Черкаської обласної державної 

адміністрації, що надійшли на адресу обласної ради, з метою забезпечення 

фінансування зазначеного закладу з обласного бюджету відповідно до статті 90 

Цивільного Кодексу України. За діючою нормою Бюджетного кодексу України 

на цей час з обласного бюджету можуть утримуватися лише школи-інтернати, 

зокрема, спеціалізовані школи-інтернати. 

Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається до протоколу 

(додаток 26). 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення «Про зміну найменування 

КОМУНАЛЬНОГО ЗАКЛАДУ «ШПОЛЯНСЬКА ЗАГАЛЬНООСВІТНЯ 

САНАТОРНА ШКОЛА ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ» та рекомендувати 

розглянути питання на пленарному засіданні обласної ради. 

 

Висновок № 24/13 додається до протоколу (додаток 27). 

 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 
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14. СЛУХАЛИ:  

Петрова В.О., який ознайомив членів комісії з проектом рішення «Про 

внесення змін до рішення обласної ради від 07.09.2018 № 24-30/VIІ «Про 

реорганізацію КОМУНАЛЬНОГО ЗАКЛАДУ «ЧЕРКАСЬКИЙ ОБЛАСНИЙ 

ЦЕНТР ПЛАНУВАННЯ СІМ’Ї ТА РЕПРОДУКЦІЇ ЛЮДИНИ ЧЕРКАСЬКОЇ 

ОБЛАСНОЇ РАДИ». 

Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається до протоколу 

(додаток 28). 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення «Про внесення змін до рішення 

обласної ради від 07.09.2018 № 24-30/VIІ «Про реорганізацію 

КОМУНАЛЬНОГО ЗАКЛАДУ «ЧЕРКАСЬКИЙ ОБЛАСНИЙ ЦЕНТР 

ПЛАНУВАННЯ СІМ’Ї ТА РЕПРОДУКЦІЇ ЛЮДИНИ ЧЕРКАСЬКОЇ 

ОБЛАСНОЇ РАДИ» та рекомендувати розглянути питання на пленарному 

засіданні обласної ради. 

 

Висновок № 24/14 додається до протоколу (додаток 29). 

 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

 

15. СЛУХАЛИ:  

Петрова В.О., який ознайомив членів комісії з проектом рішення «Про 

внесення змін до кодів видів економічної діяльності суб’єкта спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області». 

Доповідач повідомив, що зазначений проект рішення підготовлений з 

урахуванням звернення комунального підприємства «Аптека № 182» 

Черкаської обласної ради з метою приведення у відповідність даних, внесених 

до Єдиного державного реєстру юридичних осіб, фізичних осіб-підприємців та 

громадських формувань у частині доповнення видів діяльності новими КВЕД. 

Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається до протоколу 

(додаток 30). 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати надання згоди комунальному підприємству «Аптека 

№ 182» Черкаської обласної ради на внесення змін до Єдиного державного 

реєстру юридичних осіб, фізичних осіб-підприємців та громадських формувань 

у частині доповнення видів діяльності новим КВЕД 68.20 Надання в оренду й 

експлуатацію власного чи орендованого нерухомого майна, а також проект 

рішення «Про внесення змін до кодів видів економічної діяльності суб’єкта 

спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області». 

2. Рекомендувати розглянути питання на пленарному засіданні обласної 

ради. 
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Висновок № 24/15 додається до протоколу (додаток 31). 

 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

 

16. СЛУХАЛИ:  

Петрова В.О., який ознайомив членів комісії з проектом рішення «Про 

надання дозволу на виготовлення технічних документацій із землеустрою щодо 

встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на місцевості)» та 

зі змінами, які планується внести до даного проекту. 

Доповідач повідомив, що проект рішення підготовлений на підставі 

звернень комунальних закладів «Черкаська обласна лікарня Черкаської 

обласної ради», «Черкаський обласний наркологічний диспансер», «Черкаський 

обласний центр планування сім’ї та репродукції людини Черкаської обласної 

ради» та комунального підприємства «Управління по експлуатації будинку рад 

і об’єктів обласної комунальної власності». 

Текст проекту рішення зі змінами та пояснювальною запискою додається 

до протоколу (додаток 32). 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати надання дозволу комунальним закладам «Черкаська 

обласна лікарня Черкаської обласної ради», «Черкаський обласний 

наркологічний диспансер», «Черкаський обласний центр планування сім’ї та 

репродукції людини Черкаської обласної ради», комунальному підприємству 

«Управління по експлуатації будинку рад і об’єктів обласної комунальної 

власності» на виготовлення технічних документацій із землеустрою щодо 

встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на місцевості), а 

також проект рішення «Про надання дозволу на виготовлення технічних 

документацій із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельних 

ділянок в натурі (на місцевості)» зі змінами. 

2. Рекомендувати розглянути питання на пленарному засіданні 

обласної ради. 
 

Висновок № 24/16 додається до протоколу (додаток 33). 

 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

 

17. СЛУХАЛИ:  

Петрова В.О., який ознайомив членів комісії з проектом рішення «Про 

внесення змін до рішення обласної ради від 07.09.2018 № 24-10/VІІ «Про 

проведення конкурсного відбору кандидатів на посади керівників підприємств, 

установ, закладів спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст 

Черкаської області». 
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Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається до протоколу 

(додаток 34). 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення «Про внесення змін до рішення 

обласної ради від 07.09.2018 № 24-10/VІІ «Про проведення конкурсного 

відбору кандидатів на посади керівників підприємств, установ, закладів 

спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області» 

та рекомендувати розглянути питання на пленарному засіданні обласної ради. 

 

Висновок № 24/17 додається до протоколу (додаток 35). 

 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

 

18. СЛУХАЛИ:  

Петрова В.О., який ознайомив членів комісії з проектом рішення «Про 

Програму приватизації об’єктів спільної власності територіальних громад сіл, 

селищ, міст Черкаської області на 2018-2020 роки». 

Доповідач повідомив, що метою проекту рішення є регулювання 

організаційних відносин, пов’язаних з відчуженням (приватизацією) 

комунального майна. Зазначений проект рішення визначає порядок створення 

єдиного організаційно-економічного механізму відчуження (приватизації) 

об’єктів спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської 

області. 

Доповідач також зазначив, що на виконання листа Черкаського обласного 

територіального відділення Антимонопольного комітету України управлінням 

майном виконавчого апарату підготовлені  зміни до проекту рішення. 

Тексти проекту рішення з пояснювальною запискою, змін до проекту 

рішення  додаються до протоколу (додаток 36). 

 

ВИСТУПИЛИ: Коваленко О. А. запропонував внести до проекту рішення «Про 

Програму приватизації об’єктів спільної власності територіальних громад сіл, 

селищ, міст Черкаської області на 2018-2020 роки» ряд змін (зміни до проекту 

рішення додаються, додаток 37). 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення «Про Програму приватизації об’єктів 

спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області на 

2018-2020 роки» зі змінами  та рекомендувати розглянути питання на 

пленарному засіданні обласної ради. 

 

Висновок № 24/18 додається до протоколу (додаток 38). 

 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 
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19. СЛУХАЛИ:  

Петрова В.О., який повідомив членам комісії, що проект рішення «Про 

приватизацію об'єкта комунальної власності» підготовлено на підставі листів 

ПП «Міськбуд-Плюс» та обласного комунального підприємства «Готельний 

комплекс «Дніпро» Черкаської обласної ради. 

Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається до протоколу 

(додаток 39). 

 

ВИСТУПИЛИ: Коваленко О. А. запропонував внести до проекту рішення «Про 

приватизацію об'єкта комунальної власності» ряд змін (зміни до проекту 

рішення додаються, додаток 40). 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати включення до переліку об'єктів спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області, що підлягають 

приватизації, комплекс будівель та споруд, розташований за адресою: 

Черкаська область, місто Черкаси, вулиця Мендєлєєва, будинок 4 та проект 

рішення «Про приватизацію об’єкта комунальної власності» зі змінами. 

2. Рекомендувати розглянути питання на пленарному засіданні обласної 

ради. 

 

Висновок № 24/19 додається до протоколу (додаток 41). 

 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

 

20. СЛУХАЛИ:  

Петрова В.О., який ознайомив членів комісії з проектом рішення «Про 

відмову від здійснення переважного права купівлі частки у спільній частковій 

власності нежитлового приміщення за адресою: м. Черкаси, вул. Хрещатик, 

225». 

Доповідач повідомив, що до обласної ради надійшов лист від 

громадянина Тищенко І.Ю. щодо наміру чи відмову в придбанні частки в 

розмірі 3/250 нежитлового приміщення за адресою: вул. Хрещатик, 225, так як 

Черкаська обласна рада є співвласником даного приміщення.  

Відповідно до частини першої статті 362 Цивільного кодексу України, у 

разі продажу частки у праві спільної часткової власності співвласник має 

переважне право перед іншими особами на її купівлю за ціною, оголошеною 

для продажу, та на інших рівних умовах, крім випадку продажу з публічних 

торгів. 

Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається до протоколу 

(додаток 42). 
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ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати проект рішення «Про відмову від здійснення переважного 

права купівлі частки у спільній частковій власності нежитлового приміщення за 

адресою: м. Черкаси, вул. Хрещатик, 225». 

2. Рекомендувати розглянути питання на пленарному засіданні обласної 

ради. 

 

Висновок № 24/20 додається до протоколу (додаток 43). 

 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

 

21. СЛУХАЛИ:  

Тарасенка В.П., який ознайомив членів комісії з проектом рішення «Про 

незастосування положень Закону України «Про відновлення 

платоспроможності боржника або визнання його банкрутом» до комунального 

підприємства «Черкаське обласне підприємство з забезпечення діяльності 

установ соціального захисту» Черкаської обласної ради». 

Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається до протоколу 

(додаток 44). 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення «Про незастосування положень 

Закону України «Про відновлення платоспроможності боржника або визнання 

його банкрутом» до комунального підприємства «Черкаське обласне 

підприємство з забезпечення діяльності установ соціального захисту» 

Черкаської обласної ради» та рекомендувати розглянути питання на 

пленарному засіданні обласної ради. 

 

Висновок № 24/21 додається до протоколу (додаток 45). 

 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

 

 

Заступник голови постійної комісії                                        О. Коваленко 

 

 

Секретар комісії                                                                        В. Костюченко 


